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Mrs. SHIRLEY PAXTON, Clerk, California State 
Selective Service Headquarters, Sacramento, advised that she 
could locate no record of registration for SIRHAN BISHARA 
SIRHAN born March 19, 1944, Jerusalem; SAIDALLAH BISHARA SIRHAN, 
born January 27, 1930, Jerusalem; and MUNIR BISHARA SALAMEH 
SIRHAN, born July 15> 19^-7 Jeruselem.

Miss PAXTON advised that her records reflect SHARIEF 
BISHARA SIRHAN who was assigned Selective Service No. 
4-91-33-538, born June 75 1933^ in Jeruselem, Her records 
reflect registration for ADEL SIRHAN, Selective Service No. 
4-91-38-534,, who was born October 10, 1938, Jeruselem. She 
advised that both SHARIEF SIRHAN and ADEL SIRHAN were 
registered with Local Board 94 2091 East Colorado Boulevard, 
Pasadena, California.

She stated her files reflect an Appeal Board Summary 
for ADEL SIRHAN on the grounds of dependency-hardship, reflecting 
that he was single and that he supported his mother and two 
brothers, furnishing partial support for his mother. This 
summary reflected his appeal was made in 1959 and the only 
classification reflected on this summary was 1-A.

Miss PAXTON stated that that agency had received a 
letter dated June 10, 1968, from a Mr. ROGER LEWIS, Route 1, 
Round Hill, Virginia, stating he was interested in problems and 
improvement of present system of Alien Registration for Selective 
Service and inquiring whether or not SIRHAN SIRHAN is suspect in 
the Senator KENNEDY slaying, was registered under Selective 
Service. A letter was addressed to Mr, LEWIS advising him that 
SIRHAN SIRHAN was not registered with California Selective 
Service System.
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New York Office by airtel of June 6, 1968, furnished 
the following information concerning JOHN «. LAURENCE, also 
known as John M. Lawrence:

The June 6, 1968, issue of '’The New York Times : 
reflects the following:

John M. Lawrence, chairman of what he called 'a 
pro-Arab radical left action group,' Federated Americans 
against Israeli Racism, 57 West 10th Street, said his 
organization would offer financial support to Sirhan 
Sirhan.

’’We're for him, although we wish he hadn't used the 
assassination technique,1 Mr. Lawrence, a law 
researcher, said.

"He declared that 'there are no tears in us for 
Robert Kennedy,' whom he called 'the advocate of 
sending American jet bombers to Israel so Jews may kill 
more Arabs.'"

In addition, the New York Office furnished the 
following information which they classified "secret - no 
foreign dissemination , because it contains information from 
a source of continuing value (NY 554-S*), the unauthorized 
disclosure of which could be prejudicial "of .the-national 
defense interest:

On June 6, 1968, a confidential source who has 
furnished reliable information in the past advised that JOHN 
LAWRENCE, who was associated with the Federated Americans 
Against Israeli Racism, 57 West 10th Street, New York, 
New York, furnished to the Tass News Agency, the official 
organ of the Soviet Government, the following statement:

- C - 
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"Robert Kennedy, the advocate of sending American 
jet bombers to Israel, so Jews may kill more Arabs, is 
now the victim of American bullets, pumped into him by a 
Palestinian Arab exile. His chickens have come home to 
roost. History always has a logic of revenge. The 
Jewish war on Palestinian Arabs more and more will 
necessarily be brought to the streets of America, to 
torture those who, in cynical politics, support it. 
We in FAIR reprove Mr. Sirhan for using assassination 
methods, but we do not turn our backs on him."

- D - 
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Records of the Immigration and Naturalization Service, 
Los Angelesj California, were made available by Mrs. ETHEL HEYER, 
on June 12, 1968. An Immigration and Naturalization Service 
(INS) file A 89 200 26 pertains to JEAN HENRI WIDNER, also known 
as Johan Hendrik Weidner. This file reflects an appl^^wn 
for immigration visa and alien registration number dated
1955 at the American Embassy, Paris, France. WIDNER in 1955 
resided at number 25 Rue Richard Lenoir, Paris, France. He 
had travel documents Dutch passport number D 22278?, issued 
Paris, France, valid to December 21, 1956. WIDNER was born in 
Brussels, Belgium, October 22, 1921. His mother JEANNE LIESCHOTEN 
then resided at Via Medere, Ascona Tessin, Switzerland. His 
father is deceased. His wife, ELIZABETH, nee Cartier, then 
resided at Rue De Montfancon, Geneva, Switzerland. WIDNER is 
described as follows:

Hair
Eyes
Height
Weight 
Complexion
Ethnic origin
Occupation

Brown 
Green 
5’81" 
198 pounds 
Fair 
Dutch 
Merchant

The file showed that WIDNER speaks Dutch, English 
and French and was entering the United States to settle per­
manently. His sponsor was identified as Dr. FREDERICK GEORGE- 
RE BELL, 2146 Redcliff Street, Los Angeles, California, born 
Cleveland, Ohio, January 18, 1903• WIDNER entered the United 
States on January 29, 1955 arriving at New York City on the 
"SS Ryndom".

This file reflects that in 1955 WIDNER resided at 
848 East Claremont in Pasadena, California and had at a prior 
date resided at 1366 Boston Street, Altadena, California.

A letter of the Central Intelligence Agency (CIA) 
directed to the Commissioner of INS dated January 18, 196?',"con­
cerning Captain WEIDNER, JEAN HENRI, also known as Weidner,Johan

^6/12/68 Los Angeles, California Fi^^ Angeles 56-156
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Hendrik, was classified Secret, with no foreign dissemination. 
This letter was directed to INS in reply to their request dated 
December 16, 1966. CIA reported that according to a report in 
their possession dated February 18, 1948 from various sources of 
varying reliability, one Captain JEAN WEIDNER was Chief of the 
Dutch Resistance in France during the German occupation and was 
Chief of the Escape Network "Dutch Paris". In December, 1944, 
WEIDNER visited the Netherlands Government in exile in London, 
England and as a result was asked by the Minister of Justice to 
create a Dutch Security Mission in Paris. Soon after its creat­
ion internal difficulties developed between WEIDNER and a member 
of his staff particularly including the split which existed between 
Colonel EINTHOVEN, Chief of the National Security Service 
and supported by the Rightest Liberal Party and the Commandant 
SANDERS, Chief of Intelligence Service of the National Security 
Service and supported by the Socialist - Communist Party.
WEIDNER eventually sided with SANDERS. In June, 1946 it was de­
cided to "liquidate’1'’ the National Security Service, primarily 
because of the EINTHOVEN - SANDERS scandal. On July 1, 1946 
the Dutch Security Service in Paris was likewise "liquidated".

According to unevaluated source dated February 4, 194? 
received by a predecessor organization of CIA, ' Captain 
WEIDNER, former Chief of Dutch Security, was in a restaurant with 
Colonel SANDERS and a Soviet Russian KATIA WLADIMEROVA, whose 
activities had been considered suspect.

This CIA letter carried the notation "not to be dis­
seminated further or exhibited to anyone without prior permission 
of the CIA".

This file also reflects anrINS report classified Secret 
dated February 2, 1967, at Chicago, Illinois. The report re­
flected that WEIDNER had appeared in the Chicago area on television 
on station WBKB-TV on November 29, 1966 and had been interviewed 
concerning a promotion for his book entitled-, "Flee the Captor” 
depicting life in the underground movement during World War II.

COVERPPAGE
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An unknown source had advised INS that this book border­
ed on being communist propaganda. The book i!Flee the Captor 
was authored by HERBERT FORD and was based on the life of WEIDNER 
in the underground in France during World War II.

This book was reviewed by an officer of INS, who con­
cluded that the book did not contain communist propaganda.

On February 2, 1967 this investigation of INS was 
closed on the basis that there was no evidence developed to 
establish a basis for further investigation for deportation 
of WEIDNER,

This file also.-contains a notation that a telephone 
call was made by INS, Chicago, Illinois, to INS, Los Angeles, 
California, on June 1, 1967 indicating that WEIDNER had made 
an application for a re-entry permit form 1-90 at Chicago, 
Illinois and desired to leave the United States on.. June 15> 19^7 
This notation indicated a request of INS, Chicago, for basic 
information hiVQivhg WEIDNER’S status and any derogatory infor­
mation that would effect issuance of a re-entry permit.

This INS report contains a notation dated May 17, 19^7 
concerning a lost alien registration card. This notation in­
dicated that WEIDNER states that his wallet was stolen in a street 
car in Naples, Italy on April 29, 19^7 and that his wallet had 
contained his alien registration card. He had departed the 
United States on March 29,. 19^7 and he planned to travel to Canada 
on June 15, 1967-

- G - 
COVER PAGE



1
LA 56-156 
TEC/kaf

On 6/4/68, Mr. FRANKLIN JONES, Western Union 
Security Office, Los Angeles, an established source of 
the Los Angeles Office, advised SA THEODORE E. CHILDRESS 
that a telegram sent by "SIRHAN" on 6/13/68, would be 
available at the Western Union Office, 741 South Flower.

On the same date, SA CHILDRESS contacted Mr.
EDWARD R. MEYERS, Night Manager, Western Union Telegraph 
Company, 741 South Flower. MEYERS furnished a xerox copy 
of a telegram addressed to "F.A.I.R.", 57 West 10th Street, 
New York, New York. The telegram contained the message, 
"RESPECTED SIRS: GRATEFUL FOR $. ENJOYED ’INSIGHT'. PLEASE 
SEND MORE ISSUES. ANXIOUS ABOUT MIDEAST REACTION". The 
telegram was signed "SIRHAN".

MEYERS stated that the telegram was received from 
the Los Angeles County Sheriff’s Office through 
the Los Angeles County Special Fund Agent. He stated 
that this information is being furnished on a confidential 
basis and that he desires any further contact be made with 
Mr. JONES, as he does not want the Western Union employees 
to know that he has furnished this information to the FBI.

" H - 
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ZARAH VOUJIKIAN was interviewed at his apartment. 
Apartment 44, 20/00 San Jose Hills Road, Walnut, California.

VOUJIKIAN advised that he is a student at Cal Poly 
in Pomona, California. He stated that about four years ago he 
became an employee of the Fez Restaurant located at 1508 North 
Vermont, Los Angeles, California. He advised that he continues 
to work in this restaurant, generally on Friday and Saturday 
nights.

Approximately four years ago, he stated that he met 
ADEL SIRHAN, brother of SIRHAN BISHARA SIRHAN, who was employed 
at that time as a musician at the restaurant. He said that 
during the ensuing years he has heard ADEL talk of his brother, 
SIRHAN BISHARA, as being an employee of a race track in tl^e Los 
Angeles area.

He advised that he first met SIRHAN BISHARA at the 
Santa Anita Race Track when he attended the races one day with 
another employee of the restaurant. Since that time he advised 
that his contact with SIRHAN BISHARA has been on one or two 
occasions at the race track and on.occasion when SIRHAN BISHARA 
would drop in the Fez Restaurant. He stated that he has never 
seen SIRHAN BISHARA at the restaurant except either alone or 
in the company of his brothers and maybe on one occasion with 
his mother. In his brief conversation with SIRHAN BISHARA at 
the restaurant, he said that he has never had any conversation 
regarding politics as concerning the countries of Israel and 
Jordan.

To the best of his recollection, his last contact 
with SIRHAN BISHARA would have been approximately one year ago 
at the Santa Anita Race Track.

It was his impression that all of the SIRHAN brothers 
loved to gamble, particularly on horse races. He felt that the 
SIRHAN family is not a close knit one in that the brothers, with 
the exception of ADEL, generally tended to go their own way and

6/13/68 Walnut, California Los Angeles 56-156
On-------------------------- at--------------------------------------------------------- File # 

u SA JOHN R. KELLISON/les/sro
by----------------------------------------------------------------- Date dictated
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are not active as a family. He stated that the brothers did not 
properly care for their motherexcept that ADEL probably assists 
her financially. He recalled that about two years ago ADEL told 
him that MUNIR BISHARA SIRHAN had been picked up by the police 
for taking photographs of a nude girl. Other than this, he did 
not know of any other arrests that the brothers might have had.. 
He stated that ADEL SIRHAN quit his job at the Fez Restaurant 
about one year ago and is probably employed now at Shakers Oasis, 
located on Hollywood Boulevard. According to him, ADEL and some 
of the other brothers, other than SIRHAN BISHARA, still drop in 
at the Fez Restaurant on occasion.

His impression of SIRHAN BISHARA was that he was the 
quiet lonely type of individual who when he came to the Fez 
would sit by himself, probably have a couple of drinks, and 
leave after a short period of time.

VOUJIKIAN did not know the names of any of SIRHAN 
BISHARA's assocaites, particularly any girls. He stated he 
has never seen him in the company of a girl.

Regarding political feelings among Jordanians in 
this country generally as to American politicians, VOUJIKIAN 
said that generally they prefer the policies of EISENHOWER 
and NIXON as opposed to any Democrats because their policy 
seems to favor, or to have favored in the past, Arab countries.

VOUJIKIAN advised that MIKE SIAN, Manager, Fez 
Restaurant, would be acquainted with all menbers of the SIRHAN 
family, although he would not be considered an associate of that 
family. He related that SIAN has been contacted by the Los 
Angeles Police Department regarding the SIRHAN family and 
possibly by FBI Agents, although he was not certain of this. 
He described SIAN as having been somewhat talkative around the 
restaurant about politics. He did not know whether SIAN could 
furnish any pertinent information regarding SIRHAN BISHARA SIRHAN.

- J - 
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VOUJIKIAN advised that he will probably continue 
his employment with the Fez Restaurant and in his position 
with the restaurant feels that he is in a good spot to furnish 
information regarding the actions of the Arabic clientele 
that frequent the restaurant. He said that it is the nature 
of the Arab people not to be able to hold anything secret and 
that they are inclined to talk quite a bit. He said that 
if any pertinent information comes to his attention, he would 
notify the FBI. VOUJIKIAN described himself as an Armenian- 
Lebanese person.

VOUJIKIAN requested that any information furnished 
by him be treated in a confidential manner. He said that if 
it were to become known that he was furnishing information to 
any law enforcement agency, it might jeopardize his position 
among the Arab clientele at the Fez Restaurant.

- K - 
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The partially completed school schedule bearing the 
brand name Simpson., obtained from the residence oc' SIRHAN BISHARA 
SIRHAN by the Los Angeles Police Department on June 53 1968^ 
was compared with the educational background of SIRHAN by 
SA PHILLIP B. DEILY on June 11, 1968, and is not identifiable 
with any schools known to have been attended by SIRHAN but 
appears to be a proposed schedule for Pasadena City College.

Mr. ARTHUR STEIN, Associate Administrator, Los Angeles 
County - University of Southern California Medical Center, 1200 
State Street, Los Angeles, California, confidentially advised on 
June 5, 1968, that SHARISS BISHARA SIRHAN, also known as Sharif 
Bishara Sirhan, was a patient at the Medical Center Psychiatric 
Ward in 1964. Mr. STEIN said that the records reflect SHARISS 
SIRHAN was born June 7, 1933, at Jerusalem. He said the records 
reflect SHARISS SIRHAN resided at 696 East Howard Street, Pasadena, 
California. Mr. STEIN said SHARISS SIRHAN suffered depression 
and had a possible schizophrenic reation.

RE: CHECK RECEIVED BY SIRHAN SIRHAN FROM 
ARGONAUT INSURANCE COMPANY

The information relating to the records of the Crocker 
Citizens National Bank, Los Angeles, California, was furnished 
by EMORY LONG, Vice President, Crocker Citizens National Bank, 
Pasadena, California.

- L - 
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LEADS

No leads are being set out in view of the fact that
all leads in this matter are being handled by telephone and 
teletype, and all offices handling such leads are requested 
to sutel results.

LOS ANGELES

AT LOS ANGELES, CALIFORNIA. (1) Will continue efforts
to obtain all pertinent records and charts not presently available 
prepared by the Governmental agencies.

(2) Will continue intensive investigation of all 
aspects of the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY.

- M* - 
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Field Office File ft 56-156

Title: SIRHAN BISHARA SIRHAN

Office: Los Angeles, California

Bureau File #: 62—587

Character: CIVIL RIGHTS

Synopsis: Persons shooting at San Gabriel Valley Gun Club, Duarte,
California, at same time as SIRHAN BISHARA SIRHAN on' 
6/4/68, recall SIRHAN practicing with .22 caliber pistol. 
JESUS PEREZ, kitchen helper at Ambassador Hotel, Los 
Angeles, advised that about 11:30 p.m., 6/4/68, he 
observed man, later identified to him as SIRHAN BISHARA 
SIRHAN, in pantry of Ambassador Hotel. SIRHAN asked 
PEREZ several times if Senator KENNEDY would pass that 
way as he left Embassy Room. PEREZ advised he told 
SIRHAN that he did not know. PEREZ stated SIRHAN had 
some type of papers in his hands and he did not see 
anyone else with SIRHAN. Other Ambassador Hotel employees 
interviewed and unable to recall observing SIRHAN in 
hotel prior to shooting. RAFER JOHNSON, who assisted 
in subduing SIRHAN after shooting at Ambassador Hotel, 
advised he asked SIRHAN immediately after shooting, "Why 
did you do it?" After JOHNSON repeated the question 
several times, SIRHAN answered, "i’ll explain it." 
JOHNSON did not see SIRHAN in Ambassador Hotel prior to 
shooting. JUDY MARIE ROYER, private secretary to former 

• California Governor EDMUND "PAT" BROWN, advised that 
during evening of 6/4/68, about one or two hours before. 
Senator KENNEDY’s speech, she had been walking in passageway 
behind stage of Embassy Room. She saw SIRHAN in the 
passageway and told him to leave as area had to be kept 
clear because of fire regulations. She watched SIRHAN 
walk into the Embassy Room and did not see him again prior 
to shooting. ROYER noticed nothing unusual about SIRHAN’s

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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behavior and he appeared to be alone. Investigations 
in neighborhoods where SIRHAN family has resided in 
Pasadena, California, determined members of family 
are quiet, reserved, and keep to themselves-. Members 
of SIRHAN family interviewed and all advised SIRHAN 
BISHARA SIRHAN had not been out of State of California 
since 1957, and that during period 1957 to 6/4/68, 
the longest period of time that SIRHAN had been away 
from home was for periods of seven to ten days while 
employed as exercise boy near Corona, California. Former 
high school and college fellow students and instructors 
of SIRHAN in Pasadena reported SIRHAN as intense student 
who did not mingle much with other students. SANDRA 
SERRANO, who had reported woman in white dress with black 

■ polka dots running from Ambassador Hotel immediately
after shooting, claiming, "We've shot him. We’ve shot 
him," interviewed by Los Angeles Police Department 
6/20/68. SERRANO admitted previous story concerning 
girl in white dress with black polka dots was figment 
of her imagination. '

- P -
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TRACING OP GUN USED in SHOOTING
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Date___6/17/68

Mrs. DANA TULITA WESTLAKE, 3^9 Redwood Drive, Woodacre, 
California^ was contacted at the home of GEORGE CHARLES ERHARD., 
1978 Olive Way., Pasadena., California. She was advised of the 
identity of the interviewing agent and of the fact that she was 
being contacted with regard to the handgun used in the assassina­
tion of Senator ROBERT F. KENNEDY.

She advised that she had returned to the Los Angeles 
area to visit with her family and friends and that she planned 
on returning to Woodacre, California, on June 16, 1968. She 
added that the ERHARDS' were former neighbors and that she had 
resided at 1988 Olive Way prior to moving to Woodacre, California, 
on February 12, 1968.

WESTLAKE advised that her father, ALBERT L. HERTZ, 
had originally purchased a .22 caliber, eight shot, Iver-Johnson 
revolver during the Watts riots (October, 1965). This revolver 
was kept in the HERTZ home until about January, 1967 when her 
mother, Mrs. SARA TAYLOR HERTZ, 777 East Valley Boulevard, 
Apartment 32, Alhambra, California, gave the revolver to Mrs. 
WESTLAKE. She added that her mother did not want the revolver 
in the house and did not feel it was necessary to have it 
laying around.

WESTLAKE advised that to her knowledge the revolver 
had never been fired by her father or anyone else prior to this 
time and that the revolver was still in a box and wrapped in a 
black oily paper. Also contained in the box was a short rod 
which she assumed was used to clean the revolver. In addition, 
she received some ammunition for the revolver; however, she 
"got rid" of the ammunition soon after she received the revolver 
and she hid the revolver in the attic of their residence, which 
was 1988 Olive Way, Pasadena, California, at that time. The 
revolver was still in the original box it came in and she hid 
it so that her children would not find it and maybe harm or kill 
someone by accident.

0n__6/15/68at Pasadena, California File # Los Angeles 56-156
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In approximately September or October, 196?, her 
husband started to remodel their home and it was necessary to 
remove the roof from the house. At that time she removed the 
contents from the attic and decided she would get rid of the 
revolver. Since her neighbor's son, GEORGE CHARLES ERHARD, JR., 
collected guns and many other things, she decided to give him 
the revolver. ERHARD, JR. agreed to take the revolver and she 
gave it to him as it was*in the box and still wrapped in the oily 
paper. She advised that neither she nor anyone else had fired 
the revolver up until the time she gave it to ERHARD, JR. She 
stated that no. one knew that she had the revolver except her 
husband and her father and mother and that ERHARD, JR. did not 
come to her to purchase a gun. She reiterated that she merely 
gave him the revolver in order to prevent an accident in the 
event her children found it.

WESTLAKE described the revolver as an eight shot, 
Iver-Johnson revolver with a short barrel and a cylinder which 
could be taken out to extract the cartridges. In addition, it 
was a dark or blue steel weapon with a small hand grip. She 
had no record of any serial numbers which could be used to 
identify the revolver any further.

She advised that she was presently employed by PETER 
EDWARDS, Manager of "The Reporter", a newspaper, and that she 
was legal clerk. Their office is located at Fourth and A 
Streets, Herzog Building, Fairfax, California.

_ 4 -
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INTERVIEWS OF INDIVIDUALS 
AT SAN GABRIEL VALLEY GUN CLUB, 
DUARTE, CALIFORNIA, JUNE 4, 1968

It was previously reported that two individuals who 
had been target shooting at the San Gabriel Valley Gun Club, 
Duarte, California, on June 4, 1968, had identified SIRHAN 
BISHARA SIRHAN as also target shooting at the gun club that date.

_ 5 _
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Date
6/14/63

The following signed statement was obtained from 
JESSE CARDONA :

"Duarte,’California 
6/12/63

% JESSE CARDONA, 620 Hurstview Avenue, 
make the following voluntary statement to JOSEPH 
G. DAVIS, JR. and JAMES E. ROSS, who have identi­
fied themselves to me as Special Agents of the FBI.

"On 6/4/63, I was regularly engaged in deliver­
ing mail out of the Duarte Post Office. Part of my 
route takes me to the San Gabriel Valley Gun Club, 
Duarte, when I usually take my daile_y break I 
arrived about 10:50 a m and took the mail to LLOYD 
HAGER, the range master We were standing there
talking and my neighbor, CHARLES MILLNER, and a 
friend RUSSELL WEAVER came in They arrived at 
approximately 10:55 a m I greeted them, they paid 
their fees, got their targets, and then we all walk­
ed to the pistol range

"There was only one person on the pistol range at 
that time He was on the far west end of the shoot­
ing line, down near where the small numbers begin. 
He was not then shooting, so MILLNER and WEAVER put 
up their targets, and returned’ to the firing line. 
MILLNER and "WEAVER were at the opposite end of the 
pistol range, the east end.

"I did not talk to the person at the west end of 
the pistol range. As best I can recall, he was a white 
male, approximately age 25 to 30 years old. He was 
about 5 foot 3 inches tall, weighed about 150 pounds, 
and had dark, possibly black hair. He wore 'blue levis1 
pants and had on a’ 'pull over1 sweater type shirt with 
short sleeves He was a very mascular person. He 
had on shooters type 'ear muffs' I do not know what

A 6/12/63 Duarte, California Los Angeles 56-15'5
On------------------- 1----- Lal---------------------______________________File #_________ I______ _________

SA JAMES E. ROSS and - 6 -

, SA JOSEPH G. DAVIS, JR. JGD/nmb 6/13/63
by —---------------------------------------------------------------------------- —----- Date dictated___________  .
This document contains neither recommendations nor conclusions of tho FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. <5



LA 56-156

"type of cun he was using but he did have what 
appeared to me to be a telescope with which he 
could look through at a target.

"Based on ray observations of this person, I 
do not think that he is identical with the person 
pictured in the photographs displayed to me by Special 
Agent DAVIS. I did recognize the photographs as be­
ing the person identified in the newspapers as SIRHAN 
SIRHAN I cannot recall observing SIRHAN on the pistol 
range while I was there or anyone resembling him.

"I left the range about 11:15 a.m. continuing 
on my mail route. At the time I left, only my two 
friends and the person at the west end of the pistol 
range previously mentioned were then at the pistol 
range. No other persons came during this time to the 
pistol range.

"To the best of my recollection^ there were no 
female persons on the range, although there was sev­
eral other male persons on the rifle range, whom I 
did not know.

I've read the above statement consisting of 
this page and three others. It is true and correct, 
in every respect.

"/s/ JESSE CARDONA

"/s/ JOSEPH 0. DAVIS, JR., Special Agent, FBI, Los 
Angeles 6/12/68

/s/ JAMES E. ROSS, Special Agent, FBI, Los Angeles, 
6/12/68."
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/14/63
Date _________________________

Mr. THOMAS A. FARRELL, 1117 Sandia, La Puente, 
California, was interviewed at his place of employment, 526 
South San Pedro, Los Angeles, California.

Mr. FARRELL stated he drove to the San Gabriel 
Valley Gun Club, Duarte, California, on June 4, 1968. He 
arrived at 11:45 a.m. and left at about 3=30 p.m. He stated 
that he fired on the pistol range from the time of his arrival 
until about 2:00 p.m, when he moved to the rifle range. Upon 
his arrival, he signed in at the Range Master's Shack and 
took a position on the pistol range almost in front of the 
Range Master’s Office. To the best of his recollection two 
men were on the line when he arrived, one was a 5$ year old 
man shooting from position No. 1 which was at the opposite 
end of the pistol range from him and a young man about 25 
years of age shooting to his immediate right. Subsequently, 
another man about 25 years of age arrived and took a position 
to his immediate left. He exchanged brief "gun talk" with 
these individuals and described them both as approximately 
5'11", medium build, medium to light complexion. Also 
around 12:30 p.m., two men and two women arrived together 
and fired from a position some distance to his left. He 
described these individuals as a man and woman in their 
early 60’s, a young girl approximately 16 years of age, 
whose description he could not recall, and a boy about 13 
years of age wearing cowboy boots with extra-long light 
brown hair, approximately 5’10n tall.

FARRELL said he saw no other females during his 
entire stay at the range and did not recognize anyone there 
except the range master who was working with another man 
and appeared to be digging post holes. When he went from 
the pistol to the rifle range, there were approximately three 
or four men shooting.

FARRELL viewed a photograph of SIRHAN SIRHAN and 
said to the best of his knowledge he had never seen the latter.

6/12/63 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date 6/12/68

Reverend HUGH E. GLASS, 300 West Hardy, Inglewood, 
California, telephone 671-0608, advised on June 11, 1963 that 
on June 4, 1968 at approximately 12:30 p.m. he arrived at the 
San Gabriel Gun Club, '1001 Fish Canyon Road, Duarte, California.

At the time of GLASS' arrival at the gun club he 
estimated that at least six or eight people were on the range 
but GLASS paid no attention to any of these individuals. He 
advised he had seen SIRHAN SIRHAN's photograph in local news­
papers and after viewing additional photographs of SIRHAN, 
GLASS stated he did not observe this individual at the gun 
club. GLASS did state however, that a blond Caucasian female, 
22 to 26 years of age, was observed by him as he arrived at 
the range The unknown female was walking from the pistol 
range to the range house and was not further observed by him. 
GLASS did state, however, he could possibly identify this 
Caucasian female if he should see her again or be shown some 
photographs of her.

GLASS stated further he would be leaving the Los 
Angeles area on June 12, 1968 en route to Anchorage, Alaska 
returning to Los Angeles, July 5, 19'63. If necessary GLASS 
stated he could be located in Anchorage, Alaska by contacting 
the Church of the Nazarene in Anchorage, Alaska.
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1
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/17/68

RICHARD THOMAS GRIJALVA, 9011 South Morrill, Santa 
Fe Springs, California, was interviewed at his residence. 
He was advised that the purpose of the interview was to obtain 
any and all information known to him concerning the activities 
which occurred at the San Gabriel Valley Gun Club, Duarte, 
California, on June 4, 1968, on which day he had been at the 
range.

' GRIJALVA advised he had gone to the range on 
June 4, 19o8, with his sister, ROBERTA GRIJALVA, age 19 years, 
for the purpose of firing his rifle, stating that the reason 
he had taken his sister was for her to assist him in 1:spotting" 
his shots. He said that to the best of his recollection he 
had arrived at the range and had signed in somewhere in the 
vicinity of 10:15 a.m. and 10:25 a.m., stating that he could; 
■recall a time rather specifically as he has formed a habit of 
looking at his watch when arriving or leaving a particular 
place. He said he recalled staying at the range until 
approximately 2:45 p.m. at which time he returned home.

He said after signing in and obtaining a target, 
he had immediately gone to the rifle-deck where he began shoot­
ing, believed by him to be in approximately gun position number 
34. He said there were several other people on the range 
firing at this time and he recalled to his right, approximately 
five or six positions from him, were two young men in their 
early 20's. Also to his right and between his positionand 
that of the two young men was an older man and 
woman, who had with them a young child, age about three 
or four years. On his left he observed an elderly man 
several positions from him sighting in a rifle which he recalled • 
was a .22 caliber bolt action with scope. He said he 
also recalled two men accompanied by a blond female around 
the rifle deck, but said he could not recall whether these 
individuals were firing or not. He said the blond would.be 
about 25 years of age, white, 5'7% blond hair worn in a ponytail, 
light complexion, blue eyes, heavy set and wearing light colored 
capriS' with the blouse out.

On. 6/14/68 a).Santa Fe 'Springs, Californi^,.^ Los Angeles 56-156
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GRIJALVA stated the two man may have been brothers, 
these men being approximately 23 to 25 years of age, who were 
both to his recollection wearing T-shirts, levis- and generally 
were very unkempt. He stated he also believed that the older 
of the two men was wearing a beard which appeared to be red.

He stated while firing the rifle he could hear 
firing from the pistol range and noted that the firing was 
very rapid. He said he thought at this time it was very 
strange,, inasmuch as rapid fire shooting is generally not 
allowed. He said he did not actually go to the pistol 
range to observe who may have been firing the pistol,, but 
that on one occasion,when getting a new target at the target 
shed near the pistol range, he observed a young male further 
up the pistol range and assumed that this was the man who was 
firing the gun. He said he based this;.assumption on the'^ , 
fact that he could not recall seeing any other individuals 
on the pistol range at this time.

GRIJALVA stated after a considerable period of 
time, the specific time not recalled since he paid little 
attention to the actual time, he observed a young white male 
coming from the direction of the pistol range carrying a pistol 
and that this individual went to a car in•the parking area 
where he apparently left his pistol and picked up a rifle. 
He said this individual then came to the rifle deck at 
about position number 30 and commenced firing the rifle which 
he described as a .22 bolt action. He described this individual 
as white, male, 24 to 27 years of age, dark complected, 130 
pounds, hair combed back very neat and who was wearing a blue 
sweater, blue pants and possibly blue denim shoes. He said 
the man also wore sunglasses and it was very obvious to him 
that the man was a stranger, inasmuch as he kept to himself 
and did not desire to talk to anyone. He said this was quite 
strange, inasmuch as most shooters will discuss their shooting 
with each other during the course of the day.

Mr. GRIJALVA was exhibited a photograph of SIRHAN 
SIRHAN; and after viewing this, stated that this individual 
closely resembles the man he had seen coming from the pistol 
deck and tte who had then commenced firing a .22 rifle. He 
said he could not be certain of this identification, inasmuch 
as the man wore sunglasses but said that the shape of the face 
and the general build closely resembled this man.

- 11 -
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It was the recollection of GRIJALVA that this 
individual was still firing the rifle when he and his sister 
left the range at approximately 2:45 p.m.

- 12 -
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6/17/68

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date

ROBERTA GRIJALVA, 9011 South Morrill, Santa Fe 
Springs, California, was interviewed at her residence. She 
was advised that the purpose of the interview was to obtain 
any and all information known to her concerning the activities 
which occurred at the San Gabriel Valley Gun Club, Duarte, 
California, on June 4, 1968, on which dayshe had been at the 
range.

GRIJALVA stated she is 19 years of age and had 
accompanied her brother, RICHARD GRIJALVA, to the San Gabriel 
Valley Gun Club on June 4, 1968, stating .that the main purpose 
in her going was to "sight in" her father’s rifle. She 
said her brother had also asked her prior to going to the 
range if she would assist him in "spotting" his target for 
him.

She stated she could not recall specifically as to 
what time they had arrived at the range but stated that to the 
best of her recollection it was in the late morning, probably 
in the neighborhood of 11:00 a.m. but said she could recall 
specifically about* the time they had left the range, this being 
at 2:45 p.m. due to the fact that she had to be at work at 
4:30 p.m. in the afternoon. She said that they had arrived 
home from the range at 3:30 p.m. on this date.

GRIJALVA said when they arrived at the range they 
had walked from the car to the rifle deck to a position 
approximately 100 feet from the target shed where her brother 
subsequently fired the rifle. She said her brother had gone 
to the target shed for the purpose of signing in and obtaining 
a target but that she had gone directly to the deck. She 
said when approaching the rifle deck, she observed in the same 
area two men and a woman, who had apparently finished firing 
a rifle and who were then in the process of leaving the range. 
She said she observed that the rifle they had apparently been 
firing had been left at the gun position and that the three 
had walked in the direction of the parking area. She said

On 6/14/68 at Santa Fe Springs, Califo^i^ Los Angeles 56-156
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right after this she observed the older man and woman., who 
had been conversing with each other., walk in the direction 
of the pistol range and she then lost sight of them. She 
said the younger man did not go to the pistol range but had 
stayed near the car and subsequently, in about 50 minutes, 
had walked back to the rifle position, had picked up the gun 
and had returned to the area where the car had been parked. 
She said at the time he returned to the car with the rifle 
the man and woman were observed, by her, to be returning to 
the car after which time they all got into the car with the 
man driving, the woman in the front seat and the younger 
man in the rear seat and departed.

She described the automobile being driven by 
these people as a late model Lincoln Continental, possibly a 
1966 or 1967 model, which she believed was a dark brown in 
color. She said that she was quite certain as to the make 
of the car, inasmuch as her next door neighbor has a car just 
like this.

Miss GRIJALVA furnished the following descriptions 
of the above three individuals:

Race . .
Sex
Age
He ight 
Complexion
Hair
Characteristics

White
Female
28 years old
5’6*

Fair
Blonde
Attractive, well built, wearing 
a scarf and sunglasses, dark 
colored capris, light sweater, 
possibly blue.

GRIJALVA stated the hair was for the most part 
hidden as the girl wore a scarf but she would estimate that 
the hair would be approximately shoulder length.

- 14 -
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Sex 
Race 
Height 
Age 
Clothing 
Hair

Sex 
Race
Age 
Hair 
Clothing

Male
White
5'6" to 5’7"
30 to 33
Short sleeved sweater, dark slacks. 
Dark hair, neatly combed

. Male 
White 
20 to 21 
Dirty blond bushy hair 
Wore an old, possibly canvas 
type hat with brim with 
hair protruding around the 
sides, light colored shirt, 
light foreign handmade neck tie 
and an old type jacket, brown 
in color, which appeared to be 
of the western type with cloth 
fringe.

GRIJALVA stated this individual was very distinctive 
and he looked quite out of place with the hat, hair and 
neck tie and that she would describe him as a "hippy" type.

She stated as before that the girl and the older 
man conversed with each other at all times but that she could 
not hear any of the conversation and that she had gained 
the impression that they were not man and wife but had merely 
gone to the range together.

She said she did not know whether the girl had 
actually fired the gun or not.

With respect to any firing on the pistol range, 
she said that while her brother was firing his rifle she heard 
a great deal of firing from the pistol area and noted that

- 15 -
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the firing was all very rapid. She said she did not go to 
the pistol range to see who was firing the gun, but on one 
occasion while at the target shed she observed one man on the 
pistol range dressed in blue clothes., who she assumed to be the 
man firing the pistol.

GRIJALVA said she later observed this man, who 
she said was wearing a blue sweater, blue slacks and sunglasses 
come from the direction of the pistol range at which time 
he obtained a rifle from some place which she had not 
observed and he then commenced firing a rifle. She said 
he fired this rifle on four or five positions from which she 
and her brother were located, that he did not fire for any ■ 
great period of time. She said while still at the rifle 
range, and while her brother was firing, this man quit the 
rifle shooting and apparently left the range as she did not see 
him again.

GRIJALVA was exhibited a photograph of SIRHAN SIRHAN 
at which time she stated that she believed that this individual 
was identical to the individual described above who she 
had observed wearing blue clothes coming from the pistol 
deck to the rifle deck. She said she could not be certain 
in her identification; however, inasmuch as the individual 
she had seen wore large sunglasses, which she thought strange 
inasmuch as she did not believe the best shooting could be 
had while wearing sunglasses. She stated the face of this 
individual was of the same shape as that of SIRHAN SIRHAN 
and that she recalled that this individual appeared to be foreign.

She stated she could recall no further details 
of this particular date but felt quite certain that she would 
be able to recognize the female described above should she 
see her again and was quite definite that she could recognize 
the younger man, whom she believed to be the "hippie" of the 
group.

She stated should she recall anything specific 
on this date she would immediately contact the FBI.

- 16 -



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1

LLOYD HAGER, Manager, San Gabriel Valley Gun Club, 
4001 Fish Canyon Road, Duarte, California, was contacted by 
SA GEORGE M. KLING and SA CHARLES W. BADGLEY at the San 
Gabriel Valley Gun Club. HAGER provided the following 
information:

On June 16, 1968, at approximately 3:00 p.m., 
HAGER dismissed EVERETT C. BUCKNER, SR. from his employment 
as Range Line Officer at the gun club. HAGER advised that the 
reason for this dismissal was the fact that BUCKNER was in an 
intoxicated condition and that he could not tolerate this 
situation. HAGER further stated that this was the second 
instance in which BUCKNER had been known to be drinking 
alcoholic beverages in the short time of his, BUCKNER'S, 
employment at the range.

6/17/68 Duarte, California Los Angeles 5^-156
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/14/63

Date____________________

Mr. LELAND B. HANSON, 300 San Antonio Road, Arcadia, 
California, stated he drove alone to the San Gabriel Valley 
^un Club, Duarte, California, on June 4, 1963. He arrived 
at about 3:00 a.m. and left about 11:40 a.m. Upon arrival 
he signed in at the Range Master's Shack located between 
the pistol and rifle ranges and went immediately to the 
rifle range. He shot from a position about the middle of 
the rifle range, possibly on Target No. 39. Two men were 
on the line when he arrived, both about 70 years of age. 
A man around 23 years of age arrived about 9:00 a.m. and 
shot near him. He exchanged "gun talk" with this person whom 
he described as 5'3", medium build, brown hair, with light 
complexion. This man left about 11:00 a.m.

HANSON said the only females he observed during 
the entire time he was at the range was a woman approximately 
43 years of age accompanied by a girl about 17 years of age 
and two men, one about 43 years of age and a boy around 18 
years of age. These four individuals arrived at the rifle 
range around 10:00 a.m. HANSON could recall no descriptive 
data concerning the older man and woman except he felt the 
older woman had brown hair. He felt the girl who wore shorts 
was about 5'3", 120 pounds, and also had brown hair. The 
boy had extra long light brown hair, fair complexion, and 
was about 5'10" tall. He said the boy also had a pistol 
which he placed on the bench. After firing a. .22 rifle 
for about 45 minutes, these four individuals left, and he 
did not particularly notice their departure.

HANSON said he could see two or three Individuals 
on the pistol range from his location, but he was so far 
away he could not tell whether they were men or women. He 
saw no one at the range whom he knew except the range 
master who was working with another range employee digging 
post holes to the rear of the rifle range. HANSON viewed 
a photograph of SIRHAN SIRHAN and said to the best of his 
knowledge, he has never seen the latter.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/12/681 Date _

CHARLES BIRL KENDALL, who resides at 210? West 
Ramona, West Covina, California, telephone number 337-3150, 
provided the following information:

KENDALL advised that he is 80 years of age and is 
retired and a member of the San Gabriel Valley Gun Club, 4001 
Fish Canyon Road, Duarte, California. KENDALL stated that he 
has been interested in firearms for many years and regularly 
goes to the San Gabriel Valley Gun Club and shoots two or 
three times a week.

KENDALL stated on June 4, 1968, he ate an early 
lunch and proceeded to the firing range. He said after signing 
the gun club member roster, he secured his target and went to 
a shooting position at approximately position number 5 on 
number 6. He stated that he recalled an individual whom he 
described as 5’5” or 5’6", 115 pounds, dark complexion, with 
dark bushy almost wiry hair and dressed in light colored 
clothing firing a .22 caliber pistol from approximately gun 
position 12, 13, or 14. KENDALL stated that he did not 
engage this individual in conversation but that he was well 
aware of his presence because the individual was firing very 
rapidly and accurately.

KENDALL advised that he left the range about 1:30 p.m. 
or 2:00 p.m. and that he does not recall if the individual was 
still on the range at that time. KENDALL stated he did remember, 
however, noting an old beat up light colored DeSoto was still 
there because it was parked beside his own car. KENDALL 
stated that he had no idea who this car belonged to.

KENDALL stated that he did not recall seeing any 
women on the pistol range and in fact, did not remember seeing 
anyone else other than himself and the previously described 
individual. He further stated that he did not recall seeing 
any member of the range personnel walking along the pistol 
range while he was there.

On 6/10/68 at West Covina, California pj]g # Los Angeles 56-156 
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KENDALL advised that on further reflection regarding 
the matter5 he believes he recalls seeing a man and woman 
around firing position number 1 either on June 4, 1968^ or 
possibly June 8a 1968. He stated he could provide no description 
on the man or woman. He stated that he recalled seeing several 
boxes of .22 caliber shells in front of the individual on the 
bench and he thinks they were long rifle shells although he 
could not be positive.

KENDALL stated that after learning of the assassination 
attempt on Senator ROBERT F. KENNEDY and hearing the description 
of the suspect in custody by local police^ he immediately 
thought of the individual whom he had seen at the firing range 
on June 4j 1968. After seeing SIRHAN SIRHAN's picture on 
television^ he felt sure that this was the individual whom 
he had seen.

Upon being shown photographs of various individuals 
including SIRHAN SIRHAN^ KENDALL picked out the photograph of 
SIRHAN as definitely being the individual whom he had seen at 
the San Gabriel Valley Gun Club on June 4, 1968.
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Date 6/14/68______________

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1

JAMES ALAN LANGLOIS, 2203 Canyon Road, Arcadia, 
California, telephone 355“76O1, age 19, a first year 
student at Pasadena City College (PCC), furnished the 
following information:

LANGLOIS advised that on June 4, 1968, he and his 
friend, BEN TROWER, 212 West Sierra Madre, Arcadia, California, 
went to the San Gabriel Valley Gun Club, 4001 Fish Canyon 
Road, Duarte, California. He further advised that they 
arrived there at approximately 3:3$ PM and left the range 
for home at approximately 4:45 PM. LANGLOIS stated that 
they only fired on the rifle range and observed only one 
other man on this range when they arrived. One other man 
arrived a little: later and also fired on the rifle range, 
LANGLOIS stated that he did not know these individuals and 
this was the first time he ’saw them.

A photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN dated 
June 5a 1968, Los Angeles Police Department Booking Number 
495139j was then displayed to LANGLOIS. He stated that 
this individual was unknown to him and he did not see him 
at the range on June 4, 1968.

On 6/11/68 at. Arcadia, California pj1o # Los Angeles 56-156
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Date___ 6/13/68____________1

Mr. GILBERT PETER LEOS, 1908 South 5th Street, 
Alhambra, California, advised that he is employed at the 
Shopping Bag Food Store, 2^08 Lincoln Avenue, Altadena, 
California. LEOS said that he was born on May 21, 1941 
at Los Angeles, California, and that he is a member of the 
San Gabriel Valley Gun Club, Duarte-, California.

Mr. LEOS advised that he is a regular shooter 
at the San Gabriel Valley Gun Club on Tuesdays and that on 
■Wednesdays he often attends the Pasadena, California Gun 
Range. Mr. LEOS said that he recalls on June 4, 1968, 
having arrived at the San Gabriel Valley Gun Club at 
approximately 9:30 A.M., when he took position No. 26 or 
2/ on the pistol range. He said that that day he fired 
his .22 Browning Metalistic Automatic long rifle and his 
.45 Colt Gold Cup Match. LEOS said that he recalls being the 
first one on the pistol range and that the part of the range 
where he was firing was the 25 yard section. He said that, 
shortly after he arrived and was firing, he recalls two 
men and a woman arrived at approximately 9:40 to 9:45 A.M. 
and they took position 1, 2, or 3 on the pistol range which 
was to his extreme left.

LEOS said that he got the impression that these 
individuals were all associated with law enforcement but 
that he had no proof of this. He described Man No. 1 as 
a white male, possibly Italian extraction, between 30 and 
35 years of age, 5'6" - 5'7" tall, 150 - 160 pounds, black 
wavy hair, having no accent, and wearing a brown suit. He 
described Man No. 2 as a white male, 40 to 45 years of age, 
balding in the center, having a mustache, approximately 
5'5!i tall, stocky build, approximately 160 pounds, wearing 
a sport coat, possibly checked, and slacks, color of which 
he could not recall. LEOS described the woman as a white 
female in her early 40s, having light brown hair, and 
wearing a skirt which he thought resembled that of a police­
woman's, having a medium build, wearing bowling type shoes.

On 6/12/68---- at —Alhambra, California---- File # T.os Angelas 56-156
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LEOS said that,shortly after these three indivi­
duals arrived on the range and began to fire, Man No. 1 
came to him, LEOS, and asked him for a screwdriver to 
adjust the sight of his weapon. LEOS said that he paid 
no particular attention to this and did not actually see 
the gun, but said that, from hearing it fire, he esti­
mated it to be a .36 pistol. As best as he could remember, 
LEOS said that he thought all three of these individuals 
fired the same gun. LEOS said that all three of these 
individuals left the range before he did and would estimate 
that they left approximately 10:45 to ll-:00 A.M., this date. 
LEOS said that he could not recall hearing any rapid fire 
while he was on the range nor does he recall having seen 
anyone at the range resembling the photograph of SIRHAN B. 
SIRHAN.

LEOS said that he recalled having left the range 
at approximately 11:20 A.M. on June 4, 1968 and that he 
recalls two young Caucasian males come onto the range as he 
leftj however, he took no particular note of these indivi­
duals and could furnish no further information regarding 
their activities or descriptions.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date i^/lA/^______________

FULLERTON GROVE MO CHESNEY, 511 West Orange Grove, 
Sierra Madre, California, age 81, retired drugstore maintenance 
man, furnished the following information:

MC CHESNEY advised that on June 4, 1968, he went 
to the San Gabriel Valley Gun Club, 4001 Fish Canyon Road, 
Duarte, California. He stated that he went alone and 
arrived there at approximately 8:30 to 9:00 AM. MC CHESNEY 
further stated that he met a friend, CHARLIE ALTENBACH, who 
resides in Eagle Rock, at the range. They both fired on 
the rifle course which is adjacent to the pistol course. 
Both of these courses are separated by a small two story 
building where they sign in for the day’s shooting. He 
stated that when one is firing on the rifle range, it is 
impossible to see people firing on the pistol course due to 
this small building. He stated that he had lunch at the 
range and left for home at approximately 12:30 PM. During 
the time he was there, he did not meet anyone or talk to 
anyone other than his friend, ALTENBACH.

MC CHESNEY was then shown a photograph of SIRHAN 
BISHARA SIRHAN dated June 5 ^ 1968, Los Angeles Police 
Department (LAPD) Booking Number 495139* He stated that 
the picture resembled a man he saw at the range on June 4, 1968. 
This individual was accompanied by another man, whom he 
cannot describee, and he cannot remember what range they 
were on. MC CHESNEY also observed two women at the range, 
accompanied by two other men. MC CHESNEY stated that the 
women were not firing but were waiting behind the men they 
were with, who were firing on the rifle range.

MC CHESNEY described one of the women as being 
Caucasian, 25 to 30 years of age, 5’2" tall, long blond 
hair, wearing a skirt and gave the appearance of being 
very heavy. He described one of the men as being Caucasian, 
30 to 35 years of age, 5’9" tall. MC CHESNEY was unable to 
describe the other two people, and advised that he goes to
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this range almost every Tuesday^ and this was the first 
time he saw any of these individuals. He concluded by 
saying he does not believe he would recognize any of these 
individuals if he saw them again.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date 6/14/63

CHARLES M. MILLNER, JR., 626 Hurstview Avenue, 
advised that on June 4, 1>68, he accompanied a friend, 
RUSSELL WEAVER to the San Gabriel Valley Gun Club, Duarte, 
California for the purpose of target shooting with his 
pistol. MILLNER stated he could not recall exactly when 
they arrived or left the range, but estimated that it was 
possibly between 10:00 a.m. and 12 noon. However, he recalled 
that they were at the range for approximately 45 minutes 
more or less.

The range is divided into two parts, a pistol 
range and a rifle range. MILLNER and WEAVER were on the 
pistol range all of the time. They were firing in the 
position farthest to the east of the pistol range and as he 
recalled, the position was in the higher numbers.

When they arrived, there was only one other in­
dividual on the pistol range. He was a white male shooting in 
the farthest position to the west end of the pistol range. 
MILLNER was unable to furnish any additional description of 
this person and did not believe that he would recognize him 
should he see him again.

MILLNER was displayed photographs of SIRHAN SIRHAN 
and MILLNER stated he recognized the photographs as being the 
person identified in the newspapers as SIRHAN SIRHAN but was 
not able to state whether or not this person was identical 
with the individual firing on the west end of the pistol range

MILLNER stated that RUSSELL WEAVER talked with this 
person firing at the west end of the pistol range one or two 
times and might be able to furnish additional information con­
cerning him.

MILLNER stated he was unable to recall any female 
persons at the range while he was there.

After he and WEAVER had been there for a while, 
he recalled two other white male persons coming to the pistol 
range to fire, however, he did not pay any—a-f-tention to them—

n 6/12/68 , Duarte, California „Los Angeles 56—156
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and was unable to furnish any further description of them.

MILLNER’S next door neighbor, JESSE CARDONA, was 
also at the range when they arrived. He was delivering mail 
on his regular route and could be contacted through the Duarte 
Post Office.

MILLNER stated he is currently enrolled as a graduate 
student at the University of New Mexico, Albuquerque, New Mexi­
co. He is leaving for school tonight and can be contacted there 
in the-future if necessary.

- 27 -



FD-302 (Rev. 1-15-64)

FEDERAL B.UREAU OF INVESTIGATION

1 _ , 6/17/68
Dato ___________

JAMES F. RIPP, 820 East New York Drive, was 
advised of the nature of the inquiry and the identity of 
the interviewing Agent. RIPP was exhibited a photograph 
of SIRHAN BISHARA SIRHAN and advised that he had not seen 
SIRHAN in person at any time, but has observed numerous 
photographs of same prior to this date in the .local news­
papers. ’

RIPP advised he arrived at the San Gabriel Gun 
Club, 4001 Fish Canyon Road, Duarte, California, at approxi­
mately 1 p.m. and stayed on the. rifle range at position 4-0 
for approximately one hour whereupon he returned to his resi­
dence .

RIPP stated he does not really recall seeing anyone 
at the range since he was concentrating on his firing. RIPP 
reiterated he has never seen anyone resembling an individual 
in said photograph and does not recall seeing any white 
female at the range on the indicateddate, June 4, 1968.

6/12/68 , Altadena,1 • California ,, Los Angeles 56-156
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
Date _________________________

1

KENNETH RICHARD SEM, 13611 Ruther, Apartment C, 
Hollydalej California, was interviewed at his place of employ­
ment, Public Works Department, City of Downey, 1232^ Bellflower 
Boulevard. He holds the position of Street Maintenance Sub­
foreman .

Mr. SEM advised he went to the San Gabriel Valley 
Gun Club the morning of June 4, 1968 to practice shooting 
his rifle and pistol. He arrived at the gun club at appro­
ximately 9^30 a m. He went directly to the target house where 
he paid a fee and obtained a target and a telescope. He was 
requested to register because he rented a telescope. Mr. 
SEM advised he first used the rifle range where he practiced 
shooting his Japanese 6.5/257 caliber rifle. He was assigned 
to target number 57 or number 58, as best he could remember, 
which he explained was located approximately the middle of the 
rifle range. Mr. SEM stated he remained on the rifle range for 
approximately one and one-half hours. During this time there 
were approximately? ten to twelve other individuals using the 
rifle range. He was not acquainted with any of these individuals 
nor did he converse with any of them except an older man, 
approximately 50 years old, who occupied the station just to 
the right of him. This individual seemed to know a lot about 
guns and helped Mr. SEM adjust the sight on his rifle when he 
had trouble with it. This individual was by himself.

Mr. SEM advised that on one occasion while they were 
walking to the targets to examine them, he noticed two young 
females walking ahead of him. He described them as follows:

Number one

Sex 
Race 
Age 
Height 
Weight 
Build 
Dress

Female
White
Late teens or early 201 s
5'7” to 5’8"
125 pounds
Medium
Levi pants

6/12/68 Hollydale, California Los Angeles 56-156
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Hair

Number two

Sex
R ce
Age
Build 
Height 
Dress
Hair

Brown, shoulder length

Female
White
Early 301s
SUM
Unknown
Levi pants
Brown, shoulder length

Mr. SEM stated he observed number one in the company 
of an individual described as follows:

Sex 
Race 
Age 
Height 
Weight

Male
White
Mid 20’s
6'2”
170 to 180 pounds

The female was shooting a .22 rifle and the male was 
shooting a high powered rifle. Mr. SEM stated he did not pay 
particular attention to the other individuals at the rifle range 
and advised the females he referred to could have been together 
with an older male as a family group.

Mr. SEM stated he returned his rifle to his car after 
an hour and half and obtained his pistol; a .22 Ruger magnum. 
He obtained a target from the target house and located himself 
approximately 1/3 of the distance from the target house. He ad­
vised he remained approximately 45 minutes on the pistol range. 
During this time there were five other males using the pistol 
range. Two of these were located at the far end arid’the one 
occupying the last position was shooting a <357 Magnum, the 
second one was shooting what Mr. SEM thought was a .38 revolver. 
Mr. SEM advised an individual just to the right of him was shoot­
ing a .357 Magnum. Two others were located near the target house. 
He did not know the caliber of the pistol used by the one nearest 
the target house, however, the second one was shooting a .22 pistol.
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Mr. SEM stated he did not pay particular attention to the in­
dividuals on the pistol range, however., he was interested in 
the guns they were shooting and therefore felt his description of 
the guns being used was quite accurate.

Mr. SEM advised that at no time during his stay at the 
gun club did he observe a blonde female. He stated there de­
finitely was not a blonde female using the pistol range while 
he was using that range. Mr. SEM observed a photograph of SIRHAN 
SIRHAN, Los Angeles Police Department number 495 139 • He 
stated that at no time while he was using the gun club ranges 
did he observe this individual present.

Mr. SEM stated he departed from the gun club at appro­
ximately 12:30 p.m.
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6/13/68
Date ------------------------------------------

1

IESNE R. SMOOTZ, Apartment E, 639 Le Mar Park 
Drivej Glendora, advised that he was born May 10, 1917 at 
Walla Walla, Washington and is presently employed as the 
manager of J. J. Newberry Department Store, 501 South 
Glendora, Glendora, California.

Mr. SMOOTZ said that he is a member of the San 
Gabriel Valley Gun Club, Duarte, California, and that he 
recalls having come to the range on June 4, 1968 sometime 
between 2:00 P.M. and 3^30 P.M., that date. He said he 
spent a total of approximately 30 minutes at the range 
during this period of time, during which he was firing 
his new .22 250, Model 788 Remington pistol. He said that 
he was sighting this new weapon in and that he was on the 
rifle part of the range. He said that he was on the 
25 yard target range somewhere between positions 20 and 
35, which is pretty far removed from the pistol range.

Mr. SMOOTZ said that at no time during his stay 
at the range on this day did he go to the pistol range, 
nor did he see anyone on the pistol range. He said that he 
does not recall seeing any blond woman, nor did he recognize 
the photograph of SIRHAN B. SIRHAN as anyone that he had 
seen that day at the range or at any time.

Mr. SMOOTZ said that during the time he was firing 
he fired a .22 shell which had a double load in it and this 
caused his gun to jam. He said that he then found it 
necessary to leave the range and go have his gun fixed. Mr. 
SMOOTZ said that he recalls having conferred with the range 
manager, LLOYD HAGER, on his way out in an effort to deter­
mine where he might be able to have his weapon repaired 
Mr. SMOOTZ said that HAGER advised that he go to a place 
called Campers Haven, where he subsequently did go and left 
his gun to be repaired.

Mr. SMOOTZ said that he could vaguely remember 
having seen other people at the range but he could recall
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